

التاريخ: 2020/09/03

Date: 03/09/2020

Mr. Hassan Abdulrahman Alserkal
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
P.O. Box: 9700 Dubai, UAE

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
ص.ب: 9700 دبي، الإمارات العربية المتحدة.

Greetings,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: Notice to Investors

الموضوع : تنويه مستثمرين

With reference to the above-mentioned subject, and to the Board meeting of Islamic Arab Insurance Company SALAMA (P.S.C) held on Wednesday 2nd September 2020 at 01:00pm which decided to call for a General Assembly meeting to consider a Board proposal regarding the distribution of half-yearly cash dividends of AED 0.03 per share for the half year 2020 ended on 30th June 2020. we would like to inform you that this proposal is subject to the approval of the Securities and Commodities Authority.

إشارةً الى الموضوع أعلاه، والى إجتماع مجلس إدارة الشركة الإسلامية العربية للتأمين – سلامة (ش.م.ع) المنعقد يوم الأربعاء الموافق 02 سبتمبر 2020 في تمام الساعة 01:00 بعد الظهر الذي أقر بموجب دعوة الجمعية العمومية للنظر في مقترح من مجلس الإدارة بشأن توزيع أرباح نقدية نصف سنوية بواقع (0.03) درهم للسهم الواحد عن نصف السنة المالية المنتهية تاريخ 30 يونيو 2020، نود أن نحيطكم علماً أن هذا الإقتراح يخضع لموافقة هيئة الأوراق المالية والسلع.

Yours faithfully

وتقبلوا فائق التقدير الاحترام

Sami Zouagui **سامي الزواغي**
Board Secretary أمين سر مجلس الإدارة



